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Då det gått att läsa i lokal media att transparens är ett vinnande koncept så skall vi 
givetvis vara så transparenta det någonsin går. 
Det sparar dessutom tid för tjänstemännen som slipper förklara beslut för medborgarna. 

CENTERPARTIET YRKAR ATT: 

De delar av våra möten i nämnder och styrelser som ur integritet och sekretessperspektiv 
är möjliga ska webbsändas så slipper vi otydlighet om vad som sagts och vem som sagt 
vad. 
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